
Protokół nr 2/2018 

posiedzenia 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

w dniu 11 grudnia 2018 r., w godz. 13
00

 – 14
35

 

w Starostwie Powiatowym w Białogardzie 

 

  

 W posiedzeniu uczestniczyły osoby wykazane na liście obecności, co przedstawia 

załącznik nr 1. 

  

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Beata Pawlik otworzyła 

posiedzenie Komisji oraz zaproponowała następujący porządek obrad: 

 

1. Zapoznanie z porządkiem obrad. 

 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

 

3. Informacja dotycząca działalności Zarządu Dróg Powiatowych w Białogardzie. 

 

4. Zaopiniowanie projektów uchwał na II Sesję Rady Powiatu w Białogardzie.  

5. Sprawy różne. 

6. Zamknięcie posiedzenia Komisji. 

 

 

 

 

Ad.2 

Członkowie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji jednogłośnie przyjęli protokół nr 1/2018 

z dnia 28 listopada 2018 roku.  

 

 

 

Ad.3 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Białogardzie – Romuald Tatys zapoznał członków 

komisji z  informacją dotyczącą działalności Zarządu Dróg Powiatowych w Białogardzie, a w 

szczególności z: 

- planem remontów dróg powiatowych i obiektów mostowych na 2019 rok – załącznik nr 2 

do protokołu, 

- planem remontów dróg powiatowych i obiektów mostowych na  lata 2019 - 2023 – 

załącznik nr 3 do protokołu, 

- wykazem dróg powiatowych, które nie spełniają kryteriów dróg powiatowych określonych 

w art. 6a ustawy z dnia 21 marca 1985 r. o drogach publicznych – załącznik nr 4 protokołu.  

Następnie przedstawił ceny wykonania powierzchniowego utrwalenia dróg: 

- wykonanie nakładek bitumicznych – cena 1 m
2 

 przy grubości 4 cm to około 70 zł. - w tym 

roku ZDP wykonał prace na kwotę 180 tys. zł.  

- emulsją i grysami - cena 1 m
2
 jednowarstwowo – 7 zł, dwuwarstwowo – 13 zł. 

Dyrektor poinformował, że tą ostatnią metodą zostaną wyremontowane drogi: Białogard – 

Rąbino, Białogard – Sławoborze i Karlino – Gościno.  
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Starosta Białogardzki  - Piotr Pakuszto poinformował, że założenia  remontów dróg na 2019 

rok będą realne pod warunkiem, że oprócz zapisanych z budżecie środków w wysokości 300 

tys. zł. powiat przekaże jeszcze 500 tys. zł. Odnośnie planu pięcioletniego poinformował, że 

został on stworzony na podstawie uwag jakie zgłaszali radni z poszczególnych gmin 

wchodzących w skład naszego powiatu. Następnie Starosta szczegółowo omówił zakres 

poszczególnych remontów. Odnośnie remontu drogi Lubiechowo – Karlino poinformował, że 

będzie próbował przekonać Burmistrza Karlina do wykonaniu tych prac taką metodą, jaką 

została wykonana droga do miejscowości Doble.  

Radny – Adam Bartman zapytał czy są plany odnośnie kopania rowów przydrożnych. Radny 

zadał to pytanie, ponieważ od dłuższego czasu obserwuje, że zalegająca woda w rowach 

doprowadza do zmiękczania podłoża czego skutkiem jest degradacja dróg.  

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Białogardzie – Romuald Tatys poinformował, że 

rów przy drodze służy tylko i wyłącznie do odwodnienia drogi.  Ustawa o drogach 

publicznych zabrania odprowadzania jakichkolwiek płynów do rowu przy drodze publicznej.  

Dodał, że to że rowy przy drogach stały się rowami melioracyjnymi to wypadkowa wielu 

czynników. W rowach i na polach  pozarywana jest instalacja drenażowa i woda spływa 

powierzchniowo.  

Radny – Marek Anusz zapytał kto uczestniczył przy sporządzaniu ekspertyzy dotyczącej 

remontów dróg i mostów. 

Dyrektor – Romuald Tatys poinformował, że ekspertyzę  sporządzili pracownicy Zarządu 

Dróg Powiatowych w Białogardzie.  

Radny – Marek Anusz oświadczył, że chciałby zobaczyć jak wyglądają drogi i mosty 

przewidziane do remontu w najbliższym czasie, w poszczególnych gminach.  

Przewodnicząca Komisji – Beata Pawlik zaproponowała zorganizowanie komisji 

wyjazdowej. Komisja odbędzie się po nowym roku, kiedy będą odpowiednie warunki 

pogodowe.  

Dyrektor – Romuald Tatys przypomniał radnym, że zaproponowany harmonogram robót to 

tylko plan i może okazać się, że w międzyczasie pojawią się niespodziewane problemy, które 

będą musiały być natychmiast rozwiązane.  

Radny – Marek Anusz poruszył  problem bezpieczeństwa na przejeździe kolejowym w 

Daszewie. Poinformował, że w/w przejazd usytuowany jest w bardzo niebezpiecznym 

miejscu, gdzie kierujący pojazdem mają utrudnioną widoczność.  Następnie zaproponował, 

aby starostwo lub Zarząd Dróg Powiatowych w Białogardzie wystąpił o zamontowanie na 

tym przejeździe szlabanów.   

Dyrektor – Romuald Tatys poinformował, że z doświadczenia wie, że uzyskanie zgody PKP 

na zamontowanie szlabanów wymaga spełnienia wielu wymogów. Pod uwagę brane jest 

przede wszystkim natężenie ruchu pojazdów osobowych jak i pociągów, a te w tamtym 

rejonie jest bardzo małe.  

Radny – Adam Bartman poinformował, że to zadanie leży w kompetencji Polskich Kolei 

Państwowych.  

Przewodnicząca Komisji – Beata Pawlik oświadczyła, że jej zdaniem wniosek o 

zamontowanie  szlabanów może złożyć każdy. Problemem jest również to, że przed samym 

przejazdem jest zagłębienie w którym zbiera się woda i jest tam ślisko. Ponadto przejazd nie 

posiada nawet sygnalizacji świetlnej.  

Dyrektor – Romuald Tatys poinformował, że starosta powołał Komisję Bezpieczeństwa 

Drogowego i jego zdaniem jest to najlepszy organ do którego można zwrócić się z tym 

tematem.  

Przewodnicząca Komisji – Beata Pawlik zaapelowała do starosty o podjęcie współpracy z 

poszczególnymi gminami odnośnie planowania i wykonania remontów dróg i mostów.  
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W chwili obecnej zakończono dyskusję nad obecnym punktem porządku obrad. 

 

Przewodnicząca Komisji – Beata Pawlik podziękowała dyrektorowi Zarządu Dróg 

Powiatowych w Białogardzie za udział w posiedzeniu. 

 

 

Ad.4 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji zaopiniowała  projekty uchwał Rady Powiatu w 

Białogardzie na II Sesję Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie: 

 

a)   przyjęcia niektórych zadań z zakresu administracji rządowej związanych z 

prowadzeniem kwalifikacji wojskowej przez Powiat Białogardzki, co 

przedstawia załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  

 

Starosta Białogardzki – Piotr  Pakuszto zapoznał członków Komisji z projektem uchwały w 

sprawie przyjęcia niektórych zadań z zakresu administracji rządowej związanych z 

prowadzeniem kwalifikacji wojskowej przez Powiat Białogardzki. 

 

Członkowie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie przyjęcia 

niektórych zadań z zakresu administracji rządowej związanych z prowadzeniem kwalifikacji 

wojskowej przez Powiat Białogardzki. 

 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Beata Pawlik poddała pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie przyjęcia 

niektórych zadań z zakresu administracji rządowej związanych z prowadzeniem kwalifikacji 

wojskowej przez Powiat Białogardzki. 

 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia niektórych zadań z zakresu administracji 

rządowej związanych z prowadzeniem kwalifikacji wojskowej przez Powiat 

Białogardzki, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

b)   określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazane Powiatowi Białogardzkiemu 

na realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób 

niepełnosprawnych, co przedstawia załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  

 

Starosta Białogardzki – Piotr  Pakuszto zapoznał członków Komisji z projektem uchwały w 

sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazane Powiatowi Białogardzkiemu na realizację 

zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych. 

 

Członkowie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie określenia 

zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych przekazane Powiatowi Białogardzkiemu na realizację zadań z zakresu 

rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych. 
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Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Beata Pawlik poddała pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie określenia 

zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych przekazane Powiatowi Białogardzkiemu na realizację zadań z zakresu 

rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych. 

 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały Rady Powiatu w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazane Powiatowi 

Białogardzkiemu na realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej 

osób niepełnosprawnych, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 6 do niniejszego 

protokołu. 
 

c)   Programu współpracy Powiatu Białogardzkiego z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2019, 

co przedstawia załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.  

 

Starosta Białogardzki – Piotr  Pakuszto zapoznał członków Komisji z projektem uchwały w 

sprawie Programu współpracy Powiatu Białogardzkiego z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2019. 

 

Członkowie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie Programu 

współpracy Powiatu Białogardzkiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2019. 

 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Beata Pawlik poddała pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie Programu 

współpracy Powiatu Białogardzkiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2019. 

 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały Rady Powiatu w sprawie Programu współpracy Powiatu Białogardzkiego z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 2019, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 7 do niniejszego 

protokołu. 

 

d)   rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych w roku 2019 na terenie Powiatu 

Białogardzkiego, co przedstawia załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.  

 

Starosta Białogardzki – Piotr  Pakuszto zapoznał członków Komisji z projektem uchwały w 

sprawie rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych w roku 2019 na terenie Powiatu 

Białogardzkiego. 

 

Członkowie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie rozkładu 

godzin pracy aptek ogólnodostępnych w roku 2019 na terenie Powiatu Białogardzkiego. 
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Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Beata Pawlik poddała pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie rozkładu godzin 

pracy aptek ogólnodostępnych w roku 2019 na terenie Powiatu Białogardzkiego. 

 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały Rady Powiatu w sprawie rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych w 

roku 2019 na terenie Powiatu Białogardzkiego, w brzmieniu jak przedstawia załącznik 

nr 8 do niniejszego protokołu. 
 

e)   ustalenia na 2019 r. wysokości stawek opłat za usunięcie pojazdu z drogi, jego 

przechowywanie na parkingu strzeżonym oraz za odstąpienie od usunięcia 

pojazdu z drogi, jeżeli przed wydaniem dyspozycji usunięcia pojazdu lub w 

trakcie usuwania pojazdu ustaną przyczyny jego usunięcia, co przedstawia 

załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.  

 

Starosta Białogardzki – Piotr  Pakuszto zapoznał członków Komisji z projektem uchwały w 

sprawie ustalenia na 2019 r. wysokości stawek opłat za usunięcie pojazdu z drogi, jego 

przechowywanie na parkingu strzeżonym oraz za odstąpienie od usunięcia pojazdu z drogi, 

jeżeli przed wydaniem dyspozycji usunięcia pojazdu lub w trakcie usuwania pojazdu ustaną 

przyczyny jego usunięcia. Poinformował m.in., że pojawił się problem z zapewnieniem przez 

powiat parkingu strzeżonego. Dotychczas parking ten znajdował się na terenie Zakładu 

Komunikacji Miejskiej w Białogardzie jednak z uwagi na projekt unijny realizowany przez 

w/w spółkę nie może ona świadczyć usług zewnętrznych tego typu. W tej sytuacji wystąpiono 

z zapytaniem ofertowym.  

 

Członkowie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie ustalenia 

na 2019 r. wysokości stawek opłat za usunięcie pojazdu z drogi, jego przechowywanie na 

parkingu strzeżonym oraz za odstąpienie od usunięcia pojazdu z drogi, jeżeli przed wydaniem 

dyspozycji usunięcia pojazdu lub w trakcie usuwania pojazdu ustaną przyczyny jego 

usunięcia. 

 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Beata Pawlik poddała pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie ustalenia na 

2019 r. wysokości stawek opłat za usunięcie pojazdu z drogi, jego przechowywanie na 

parkingu strzeżonym oraz za odstąpienie od usunięcia pojazdu z drogi, jeżeli przed wydaniem 

dyspozycji usunięcia pojazdu lub w trakcie usuwania pojazdu ustaną przyczyny jego 

usunięcia. 

 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia na 2019 r. wysokości stawek opłat za 

usunięcie pojazdu z drogi, jego przechowywanie na parkingu strzeżonym oraz za 

odstąpienie od usunięcia pojazdu z drogi, jeżeli przed wydaniem dyspozycji usunięcia 

pojazdu lub w trakcie usuwania pojazdu ustaną przyczyny jego usunięcia, w brzmieniu 

jak przedstawia załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 
 

f)   wskazania Wiceprzewodniczącego Rady uprawnionego do wystawiana poleceń 

wyjazdu służbowego Przewodniczącemu Rady Powiatu, co przedstawia 

załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.  
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Starosta Białogardzki – Piotr  Pakuszto zapoznał członków Komisji z projektem uchwały w 

sprawie wskazania Wiceprzewodniczącego Rady uprawnionego do wystawiana poleceń 

wyjazdu służbowego Przewodniczącemu Rady Powiatu. 

 

Członkowie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie wskazania 

Wiceprzewodniczącego Rady uprawnionego do wystawiana poleceń wyjazdu służbowego 

Przewodniczącemu Rady Powiatu. 

 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Beata Pawlik poddała pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie wskazania 

Wiceprzewodniczącego Rady uprawnionego do wystawiana poleceń wyjazdu służbowego 

Przewodniczącemu Rady Powiatu. 

 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały Rady Powiatu w sprawie wskazania Wiceprzewodniczącego Rady 

uprawnionego do wystawiana poleceń wyjazdu służbowego Przewodniczącemu Rady 

Powiatu, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 
 

g)   delegata Powiatu Białogardzkiego do Stowarzyszenia Gmin Polskich Euroregion 

Pomerania, co przedstawia załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.  

 

Starosta Białogardzki – Piotr  Pakuszto zapoznał członków Komisji z projektem uchwały w 

sprawie delegata Powiatu Białogardzkiego do Stowarzyszenia Gmin Polskich Euroregion 

Pomerania. 

 

Członkowie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie delegata 

Powiatu Białogardzkiego do Stowarzyszenia Gmin Polskich Euroregion Pomerania. 

 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Beata Pawlik poddała pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie delegata Powiatu 

Białogardzkiego do Stowarzyszenia Gmin Polskich Euroregion Pomerania. 

 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały Rady Powiatu w sprawie delegata Powiatu Białogardzkiego do Stowarzyszenia 

Gmin Polskich Euroregion Pomerania, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 11 do 

niniejszego protokołu. 
 

h)   zmian w składzie reprezentantów Powiatu Białogardzkiego w Zgromadzeniu 

Związku Celowego Powiatów Województwa Zachodniopomorskiego, co 

przedstawia załącznik nr 12 do niniejszego protokołu.  

 

Starosta Białogardzki – Piotr  Pakuszto zapoznał członków Komisji z projektem uchwały w 

sprawie zmian w składzie reprezentantów Powiatu Białogardzkiego w Zgromadzeniu 

Związku Celowego Powiatów Województwa Zachodniopomorskiego. 

 

Członkowie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie zmian w 
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składzie reprezentantów Powiatu Białogardzkiego w Zgromadzeniu Związku Celowego 

Powiatów Województwa Zachodniopomorskiego. 

 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Beata Pawlik poddała pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie zmian w 

składzie reprezentantów Powiatu Białogardzkiego w Zgromadzeniu Związku Celowego 

Powiatów Województwa Zachodniopomorskiego. 

 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian w składzie reprezentantów Powiatu 

Białogardzkiego w Zgromadzeniu Związku Celowego Powiatów Województwa 

Zachodniopomorskiego, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 12 do niniejszego 

protokołu. 
 

i)   delegata Powiatu Białogardzkiego do Zgromadzenia Ogólnego Związku 

Powiatów Polskich, co przedstawia załącznik nr 13 do niniejszego protokołu.  

 

 

Starosta Białogardzki – Piotr  Pakuszto zapoznał członków Komisji z projektem uchwały w 

sprawie delegata Powiatu Białogardzkiego do Zgromadzenia Ogólnego Związku Powiatów 

Polskich. 

 

Członkowie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie delegata 

Powiatu Białogardzkiego do Zgromadzenia Ogólnego Związku Powiatów Polskich. 

 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Beata Pawlik poddała pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie delegata Powiatu 

Białogardzkiego do Zgromadzenia Ogólnego Związku Powiatów Polskich. 

 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały Rady Powiatu w sprawie delegata Powiatu Białogardzkiego do Zgromadzenia 

Ogólnego Związku Powiatów Polskich, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 13 do 

niniejszego protokołu. 
 

j)   wyznaczenia delegatów reprezentujących Powiat Białogardzki w 

Stowarzyszeniu Inicjatyw Społeczno-Gospodarczych z siedzibą w Białogardzie, 

co przedstawia załącznik nr 14 do niniejszego protokołu.  

 

 

Starosta Białogardzki – Piotr  Pakuszto zapoznał członków Komisji z projektem uchwały w 

sprawie wyznaczenia delegatów reprezentujących Powiat Białogardzki w Stowarzyszeniu 

Inicjatyw Społeczno-Gospodarczych z siedzibą w Białogardzie. Poinformował, że w 

uzasadnieniu do uchwały jest błąd, ponieważ Rada Powiatu w Białogardzie nie wybiera 

dwóch delegatów tylko jednego. Zgodnie z statutem stowarzyszenia starosta jest delegatem z 

urzędu. Ponadto obecnie zarząd stowarzyszenia jest jednoosobowy.  
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Członkowie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie 

wyznaczenia delegatów reprezentujących Powiat Białogardzki w Stowarzyszeniu Inicjatyw 

Społeczno-Gospodarczych z siedzibą w Białogardzie. 

 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Beata Pawlik poddała pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie wyznaczenia 

delegatów reprezentujących Powiat Białogardzki w Stowarzyszeniu Inicjatyw Społeczno-

Gospodarczych z siedzibą w Białogardzie. 

 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały Rady Powiatu w sprawie wyznaczenia delegatów reprezentujących Powiat 

Białogardzki w Stowarzyszeniu Inicjatyw Społeczno-Gospodarczych z siedzibą w 

Białogardzie, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 
 

k)   zasad przysługiwania radnym diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych, co 

przedstawia załącznik nr 15 do niniejszego protokołu.  

 

Starosta Białogardzki – Piotr  Pakuszto zapoznał członków Komisji z projektem uchwały w 

sprawie zasad przysługiwania radnym diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych. 

Przewodnicząca Komisji – Beata Pawlik zapytała o wysokość wynagrodzenia etatowego 

członka Zarządu Powiatu w Białogardzie.  

Starosta Białogardzki – Piotr  Pakuszto poinformował, że jest to kwota około 7 tys. zł brutto 

miesięcznie.  

 

Członkowie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili 

innych uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie 

zasad przysługiwania radnym diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych. 

 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Beata Pawlik poddała pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie zasad 

przysługiwania radnym diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych. 

 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji głosami za – 2 głosy, przeciw – 0 głosów, 

wstrzymujący – 1 głos pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu w 

sprawie zasad przysługiwania radnym diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych, w 

brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 
 

l)   wynagrodzenia Starosty, co przedstawia załącznik nr 16 do niniejszego 

protokołu.  

 

Starosta Białogardzki – Piotr  Pakuszto zapoznał członków Komisji z projektem uchwały w 

sprawie wynagrodzenia Starosty. 

 

Członkowie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie 

wynagrodzenia Starosty. 
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Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Beata Pawlik poddała pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie wynagrodzenia 

Starosty. 

 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały Rady Powiatu w sprawie wynagrodzenia Starosty, w brzmieniu jak 

przedstawia załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 
 

m)   zmian w Statucie Powiatu Białogardzkiego, co przedstawia załącznik nr 17 do 

niniejszego protokołu.  

 

Starosta Białogardzki – Piotr  Pakuszto zapoznał członków Komisji z projektem uchwały w 

sprawie zmian w Statucie Powiatu Białogardzkiego. Poinformował, że ostatnie zmiany statutu 

Rada Powiatu w Białogardzie dokonała 21 września br., jednakże w międzyczasie ponownie 

ustawodawca zmienił przepisy m.in. regulujące zwołanie pierwszej sesji nowo wybranej rady 

powiatu. Ponadto w § 69 statutu – usunięto zapis – w razie potrzeby Rada może zobowiązać 

Zarząd do opublikowania jednolitego tekstu Statutu. Dodał również, że usunięto zapis 

dotyczący kompetencji stałych komisji do rozpatrywania skarg i wniosków, ponieważ 

zgodnie z obowiązującymi przepisami kompetencje te przejęła nowo utworzona Komisja 

Skarg, Wniosków i Petycji.  

 

Członkowie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie zmian w 

Statucie Powiatu Białogardzkiego. 

 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Beata Pawlik poddała pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie zmian w 

Statucie Powiatu Białogardzkiego. 

 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian w Statucie Powiatu Białogardzkiego, w 

brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 17 do niniejszego protokołu. 

 

n)    zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2018, co przedstawia załącznik nr 18 

do niniejszego protokołu.  

 

Starosta Białogardzki – Piotr  Pakuszto zapoznał członków Komisji z projektem uchwały 

zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2018. 

 

Członkowie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie zmieniająca uchwałę 

budżetową na rok 2018. 

 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Beata Pawlik poddała pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie zmieniająca uchwałę 

budżetową na rok 2018. 

 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały Rady Powiatu zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2018, w brzmieniu jak 

przedstawia załącznik nr 18 do niniejszego protokołu. 
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o)   zmieniająca wieloletnią prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 

2018 - 2026, co przedstawia załącznik nr 19 do niniejszego protokołu.  

 

Starosta Białogardzki – Piotr  Pakuszto zapoznał członków Komisji z projektem uchwały 

zmieniająca wieloletnią prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 2018 - 2026. 

 

Członkowie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie zmieniająca 

wieloletnią prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 2018 - 2026. 

 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Beata Pawlik poddała pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie zmieniająca wieloletnią 

prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 2018 - 2026. 

 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały Rady Powiatu zmieniająca wieloletnią prognozę finansową Powiatu 

Białogardzkiego na lata 2018 - 2026, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 19 do 

niniejszego protokołu. 

 

 

Ad.5 

Radny – Marek Anusz zapytał o dofinansowanie działalności Zarządu Dróg Powiatowych w 

Białogardzie w 2019 roku. 

Starosta Białogardzki – Piotr Pakuszto poinformował, że obecnie budżet ZDP w 

Białogardzie zaplanowano na poziomie 360 tys. zł., a planowanie jest dołożenie środków po 

pierwszym kwartale, aby budżet jednostki zamknął się kwotą 800 tys. zł.  

Przewodnicząca Komisji  – Beata Pawlik poprosiła starostę, aby zwrócił uwagę na sposób 

wykonywania remontów dróg przez pracowników ZDP w Białogardzie. Oświadczyła, że 

otrzymuje niepokojące sygnały od mieszkańców gminy Karlino.  

Wicestarosta Białogardzki – Sebastian Balcerzak oświadczył, że takie czynności zostały już 

podjęte. Dodał, że wykonanie remontów dróg i mostów podniesie atrakcyjność naszego 

regionu, co przekłada się na inwestorów.  

Przewodnicząca Komisji  – Beata Pawlik zapytała o działalność Wydziału Komunikacji i 

Drogownictwa. 

Starosta Białogardzki – Piotr Pakuszto poinformował, że naczelnik Wydziału Komunikacji i 

Drogownictwa otrzymał dyspozycje odnośnie ustalenia liczby spraw jakie wpływają do 

wydziału z terenu Gminy Tychowo i Gminy Karlino.  

Następnie Radny – Marek Anusz zadał pytania dotyczące informacji międzysesyjnej o 

działalności Zarządu Powiatu w Białogardzie pomiędzy I, a II Sesją Rady Powiatu w 

Białogardzie. Dokument stanowi załącznik nr 20 do protokołu. Radny zapytał o zwrot 

środków na remont kościoła w Stanominie. 

Starosta Białogardzki – Piotr Pakuszto poinformował, że środki został zwrócone, ponieważ 

parafii nie udało się pozyskać materiału na remont. 

Radny – Marek Anusz zapytał o ocenę realizacji przez Centrum Dializa Sp z o.o. warunków 

umowy dzierżawy. 

Starosta Białogardzki – Piotr Pakuszto poinformował, że dokument ten był omawiany na 

posiedzeniu Zarządu Powiatu i stanowi załącznik do protokołu z posiedzenia zarządu. 

Radny – Marek Anusz zapytał czy budynek nr 5 położony na terenie Centrum Rehabilitacji 

w Białogardzie jest ogrzewany. 
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Starosta Białogardzki – Piotr Pakuszto poinformował, że budynek jest ogrzewany i jest  

w nim woda. 

 

 

Ad.6 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Beata Pawlik poinformowała  

o wyczerpaniu porządku obrad i zamknęła posiedzenie Komisji. 

 
Protokołowała 

Anna Kaleja  

 

                Przewodnicząca  

  Komisji Skarg, Wniosków 

 i Petycji 

 

 Beata Pawlik 

 


